
    
Emne: Skolebestyrelsesmøde 

   
Mødedato: 

6. december 2022 
Mødested/lokale  

personalerummet, Vinding Skole 
 

Mødetidspunkt kl.  

18.30  
Forventet sluttidspunkt kl. 

20.30 

Deltagere:  

Rikke Sand Dalengaard, Kasper S. Toft-Laursen, Sine Borbjerg Andreassen, Mustafa Itani, Lisbeth Vesterager, 

Kirsten Thomsen, Jan Møller Nørgaard, Mikkel Terp Hansen, Jytte Duvald, Magnus 6.a, Karen Buhl Johannsen, 

Marianne Clemmensen 

Fraværende: Maria Østervig Stefansen, Mette Volf Andersen, Johannes 8.b, 
Evt. afbud bedes meddelt til  

Karen  

Skolens telefonnr.  

 

7681 4450 

 

18.30  Orientering  Mødeform og struktur 
Genopfriskning fra forrige møde v. Jan 
Punkterne er mærket orientering og drøftelse og der er sat tid på punkterne, for 
at vi kan nå det, som vi skal fokusere på. Den overordnede struktur er ens hver 
gang. Marianne er ordstyrer. 

18.35 Orientering  Elevråd 
Det lille elevråd: Har drøftet frikvarters udfordringer, brug af mobiler og at nogen 
gerne vil være ind i frikvarteret. Elevrådet har drøftet, om afdelingen skal have 
ens mobilregler. På et kommende punkt i Skolebestyrelsen vedr. ordensregler kan 
mobilregler også drøftes. 
Det store elevråd:  
 

18.45 Orientering 
og 
feedback 
 

Årshjul 
Præsentation af årshjul.  
Feedback til formanden 
Det er rart at få et overblik over skoleåret, som årshjulet også giver.  
Drøftelses af meddelelsesbogen lægges i årshjulet. 
Årshjulet lægges i et fælles drev, så det kan blive et dynamisk værktøj for 
skolebestyrelsen. 
Det foreslås, at skolens kalender, der er sent ud ved skoleårets start, lægges ud på 
Aula i ”dokumenter”. 
 

18.55 Drøftelse 
 

Opsamling på skolebestyrelseskurset 
- Idéer  

- Principper 

- Samarbejdsrelationer 

Vigtigste pointer fra drøftelserne: 
1. Kerneopgaven – hvad er vores nøgleopgave 

2. Samarbejdsaftale i Skolebestyrelsen 

a. Styrkelse af samarbejdet 

b. Kommunikation mellem møderne 

c. Forretningsorden 

3. Vi skal tænke strategisk i forhold til skolens udvikling med flere elever, 

plads, medarbejdere, fastholdelse 

4. Skolebestyrelsens synlighed 

Der sættes tid af til de første to punkter på kommende bestyrelsesmøde, hvor vi 
folder punkterne ud i forhold til, hvad de betyder i praksis. 
De konkretiseres og kvalificeres til næste møde. 
 

19.35 Drøftelse  Færdselstiltag ved skolen v. Jan 
Der er foretaget flere tiltag vedr. færdslen omkring skolen: 

  
     



- Oplysningskampagne, begræns biler (19.-20. sep. I samarbejde med 

Transportministeriet. Bl.a. udtalte skolen sig i pressemeddelelse og det 

var nævnt i P4) 

- lys på, reflekser (skrevet ud uge 41) 

- Cykelparkering flyttet til bag skolen for udskoling 

- Undersøgelse blandt elever – farlige situationer på cykel (elevrådet) 

- Kæde påsat den lille P-plads om morgenen 

-  

Undersøgelse af mulighed for at anlægge en tunnel ved Nygårdsvej viser, at det 
praktisk talt er uladsiggørligt.  
 
Sparring hos færdselspolitiet, forslag om 

- Blåt markeret bane på cykelstien ved indkørsel til den lille P-plads, og 
genopfriskning af den ved Nygårdsvej 

- Gul streg på kantsten fra indkørslen på Nygårdsvej og mod Vindmøllen 
- Skilt med standsningsforbud på samme strækning 
- Fint med afspærring af den lille p-plads om morgenen 

 
Af princip fraråder Politiet ikke Skolepatruljer (generelt set), men at Skolepatruljer 
ligesom fodgængerfelter kan give en falsk tryghed.  
 
Skolen vil tage kontakt til teknisk forvaltning, og bede om en overordnet vurdering 
af, hvilke tiltag der kan tages i forhold til den tiltagende trafikudfordring.  
 

20.00 Orientering Legeplads ved Uglebo 
Præsentation af planerne for ny legeplads omkring Uglebo 
 
Skolen har sparet penge op til næste fase af renovering af skolens legepladser. 
Det er de yngstes legeplads, der står på tur.  
Legeredskaberne købes ved Kompan og der drænes og bundopbygges forud for 
dette. Desuden laves nye gangstier fra fodgængerfeltet ved hallen til Uglebo. 
Anlægsarbejdet påbegyndes efter planen i februar. Legepladsen laves i etaper. 
Først laves boldbaner, nye klatrestativer og gynger. 
Skolebestyrelsen bifalder planerne. 
 

20.15 Orientering    Nyt fra skolen 
- Nye stillingsopslag – Der er opslået tre stillinger.  

Samtaler 19. og 20. december. Kirsten og Signe vender tilbage til Karen. 

- Lokalerne i indskolingen er færdige og vi venter på resultaterne de sidste 

prøver 

- Vi er presset på vores AKT ressourcer, og i forhold til 

20.20  Evt.  
Der er opbakning til at lave en nytårskur i sammenhæng med vores januar møde i 
skolebestyrelsen. 
 

 
 

 
  


